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Studierådsmötesprotokoll 2012–10–03

Närvaro: Daniel Lundell Studierådsordförande
Christian Hernvall Studierådssekreterare
Eliza Jing Vice Studierådsordförande
Sanne Bengtsson
Tobias Johannesson
Fredrik Åkerberg
Jens Elofsson Kurskommisarie, Medrepr. UNA, Propagandamästare
Christian Lindgren Studierådets Webbansvarig
Mats Rydberg Funktionär inom Studierådet
Jacob Arvidsson Funktionär inom Studierådet
Karl Nilsson
Anna Lissborg fr.o.m §1 t.o.m §9
Elin Nilsson fr.o.m §1 t.o.m §9
Per Ahlbom
Niklas Welander Funktionär inom Studierådet
Carolina Sartorius Jämlikhetsombud
Sebastian Mellström Studierådsordförande E
Martin Larsson Världsmästare
Axel Keskikangas

§1 OFMÖ Studierådsordförande Daniel Lundell förklarade mötet öppnat
kl 12:11.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Mötet beslöt

att adjungera Sebastian Mellström.

§4 Godkännande av
dagordningen

Mötet beslöt

att godkänna dagordning.

§5 Föregående mötes
protokoll

Mötet beslöt

att godkänna protokoll från 2012-09-05 och 2012-09-19 med re-
daktionella ändringar.

§6 Meddelanden Christian Lindgren lät meddela att nollorna har blivit ettor!

Daniel lät meddela att kursen Flerdimensionell Analys eventu-
ellt ska göras mer datoranpassad.

Carolina lät meddela att Proud Tech har spelkväll på måndag
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(2012-10-08).

Christian Lindgren lät meddela att det är mösshiphte och kaka
ikväll.

§7 Valärenden och
nomineringar

Följande personer kandiderade till Funktionär inom Studierådet
mandatperioden 2012-07-01 – 2013-06-30

• Sanne Bengtsson, ic08sb3.

• Fredrik Åkerberg, dt09fa2.

Mötet beslöt

att välja Sanne Bengtsson och Fredrik Åkerberg till Funktionär
inom Studierådet 2012-07-01 – 2012-06-30.

§8 Terminsindelning Daniel informerade att Teknologkåren har sammanställt ett re-
missvar till förslaget, framtaget med hjälp av bland annat studi-
eråden. Svaret är i sin helhet negativ till förslaget. De närvaran-
de på mötet ansåg generellt att förslaget för med sig mycket fler
problem än vad det löser. Bland annat att:

• Andra fakulteter än den tekniska påverkas om den tekniska
skulle följa/ändra läsårsindelning.

• Forskarkonferenser kommer krocka med de nya läsperio-
dernas schema.

• Kortare lov, vilket innebär lägre inkomst för de studenter
som annars hade sommarjobbat och mindre effektiv tid för
det anställande företaget (på grund av utbildning för ar-
betsuppgifter etc.).

• Studenter kommer få 10% mindre studiemedel, i förhållan-
de till nuvarande läsårsindelning.

En positiv egenskap är att studenter kan ta ut studiemedel en
termin extra.

Daniel meddelade att han ska hålla oss uppdaterade.

§9 Kaffebiljettprojket Mats informerade om Kaffebiljettprojektet. För att motivera stu-
denter att fylla i CEQ-enkät ska de få kaffebiljetter. Information
fås av CEQ-gruppen vilka som svarat, vilka sedan får en kaffe-
biljett som kan bytas ut mot kaffe i LED-cafét. Mats ska möta Ka-
rim Andersson och diskutera en implementation. Inget har hänt
förra terminen. Det finns en del rättssäkerhetsdetaljer att reda ut.
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Christian Lindgren påpekade att ingen information bör lämna
CEQ-gruppen av integritetsskäl. Carolina tillade att informatio-
nen kan matchas med studenter.

Axel förde fram förslaget att vi (duktiga Datastudenter) ger bort
en stor röd knapp tillsammans med ett uberprogram på diskett
till CEQ-gruppen, som gör allt som behövs och trollar fram ofar-
liga siffror som kan användas för att ge studenter som svarat sina
kaffebiljetter.

§10 Avslutade kurser Jacob meddelade att han varit på CEQ-möte för kursen Elektro-
nik för D. Kursen har haft problem men har blivit bättre. Många
studenter har haft problem med kursboken och laborationer har
varit dåligt genomförda. Kursledaren ska lägga ner mer tid till
att förbättra kursen. Carolina tillade att övningarna inte stäm-
mer överens med vad som examineras.

Mats har varit på CEQ-möte för nätverksprogrammering. C3:or,
D4:or och D5:or läser kursen parallellt vilket innebär en stor ni-
våskillnad i förkunskap hos de läsande. Christian Lindgren sade
att problemet kan lösas med olika kurskoder, men att föreläs-
ningarna samläses. Sanne påpekade att programmeringskurser-
na var närmare andra året på Infocom än annars vilket kan mo-
tivera att kursen läses då.

Tobias tyckte att förkunskapsskillnaden var ett problem i flera
kurser på grund av många inofficiella introduktioner i många
kurser. Speciellt i tillvalda specialkurser var förkunskapskraven
otydliga. Introduktioner till ämnen läses ibland efter att ämnet
gåtts igenom i en tidigare kurs.

§11 Pågående kurser Carolina meddelade att många studenter inte klarade av inläm-
ningsuppgifterna på Endimensionell Analys.

Tobias tyckte att laborationerna genomfördes dåligt på kursen
Digitala strukturer på kisel.

§12 Övrigt Daniel informerade om att kursen Flerdimensionell Analys even-
tuellt ska göras mer datoranpassad, så som Ekosystemteknik lä-
ser den, med fokus på användandet av Maple. Studentfeedback
önskas.

Mats lät meddela att Lunds Universitet har fått 17 miljoner kro-
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nor, och att alla vill ha en del av kakan.

§13 OFMA Mötesordförande Daniel Lundell förklarade mötet avslutat kl 13:03.

Vid protokollet

Christian Hernvall
Studierådssekreterare

Justeras

Daniel Lundell
Studierådsordförande
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